
    

Protokoll Styrelsemöte 
Tid: tisdagen 20/5 2008, kl: 1830 
Plats: Plåthallen Norsholm. 
 
Närvarande: 
Styrelse 
Sture Bång Harald Mårtensson, Magnus Ohlsson och Jan-Äke Sallermo. 

 
 

 § 1 
Sture hälsar oss välkomna och förklarar mötet öppnat. Protokollen från möten 17/1 och 22/4 
godkändes och lades till handlingarna. 
 
 
 § 2 
Tyvärr var Janne sjuk så vi fick ingen rapport om ekonomin. 
 
 
 § 3 
Vi beslöt att även fortsättningsvis ska ordf. vara postmottagare, alltså adressändring till Sture:s 
adress. 
 
 
 § 4 
Vi kommenterade årets sjösättningar och konstaterade att det gått bra men tendensen varit att flera 
vill sjösätta senare. Vi försöker att anpassa nästa års dagar efter detta. Säkringen till kranen har utlöst 
några gånger, Sture kollar med Josef om det blivit nedsäkrat (säkringarna sitter inne på Billes). 
Vi beslöt att ge Birger i uppdrag att kolla vad som gäller juridiskt, för lyft av kanal gästers båtar med 
kranen. 
 
 
 § 5 
Vi beslöt att be Janne skicka ut en påminnelse om städdagen den 27/5 på e-post. Vi fick lite info om 
teaterprojektet, Birger skriver avtal så att ansvarsfrågan blir reglerad. 
Beslöt att upptagnings dagarna blir enligt förslag, 14/9, 20-21/9, 27-28/9, 4-5/10 och 11/10. 
 
 
 § 6 
Sture informerade om att han haft positiv kontakt med kommunen om framtiden. 
 
 
 § 7 
Magnus fick i uppdrag att lämna information till de båtar som utnyttjar udden att båtklubben 
arrenderar området och att det inte är tillåtet att korsa järnvägsspåret för att ta sig dit. Sture tar 
kontakt med Banverket för att försöka hitta en lösning på hur vi ska kunna ta oss ut till udden på ett 
säkert sätt. 
 
 
 § 8 
Sture anmälde att han svarat på en enkät från Norrköpings kommun. Vi diskuterade den motion som 
vi fick till årsmötet om en lägre medl. avgift för pensionärer utan båt och kom fram till att lägga ett 
förslag på 100:- / år. 
Nästa möte bestämde vi till den 9/9 kl 18.30 i Plåthallen, även kranförarna skall kallas till detta. 
Jan-Åke Sallermo och Harald Mårtensson anmälde sig intresserade av att utnyttja plåthallen för 
arbeten på sina båtar under kommande vinter. 
 
 
 § 9 
Sture tackade för intresset och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
Harald Mårtensson, sekr.     Sture Bång. ordf. 


